
 

 

Besvarelse af spørgsmål 5 (L31), som Folketingets Sundhedsud-

valg har stillet til ministeren for sundhed og forebyggelse den 24. 

oktober 2008. 
 

Spørgsmål 5: 
"Hvorfor har ministeren ikke benyttet sig af muligheden for, de gange Folketinget 

har været indkaldt i løbet af sommerferien, at få vedtaget denne lov, når det haster 

så meget, at han har bedt om dispensation for de eksisterende tidsterminer for be-

handling af lovforslag i Folketinget?” 
 

 

Svar: 
Jeg mener ikke, at lovforslaget er af en sådan karakter, at det har været nødvendigt 

at få det behandlet på de korte møder, de har været holdt i Folketingets mødefri 

periode. Jeg mener på den anden side, at det – også henset til, at lovforslaget ikke 

er så kompliceret – er rimeligt at anmode om hurtig behandling, nu hvor folke-

tingsåret er startet. 
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